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Vårt främsta mål, är att Hallsta Ridklubb ska vara det självklara valet, 

såväl för ridskoleelever som för träning och tävling för ryttare med egen häst.  

Därför strävar vi i allt vi gör efter att utveckla föreningen och dess verksamhet för att möta av de krav och 

önskemål som ställs av våra medlemmar och besökande.  

STYRELSEN 
• Vi arbetar för att bibehålla en stabil ekonomi och därigenom kunna öka innehållet i och kvaliteten på vårt 

utbud.   

• Vi strävar efter att skapa en trygg miljö där alla som så önskar kan tillbringa sin fritid och utöva sin hobby.  

• Vi kommer att delta i Västmanlands Ridsportförbunds och RF-SISUs aktiviteter och utbildningar, samt 

fortsätta samarbetet med RF SISU vid föreningens samtliga arrangemang och aktiviteter  

• Vi kommer fortsätta arbete med verksamhetsstrategi och -planering under 2023 

• Självfallet ska vår värdegrund finnas med i verksamheten på alla nivåer!  

RIDSKOLA 

PERSONAL   

Vi kommer fortsatt att jobba för en god arbetsmiljö, och tillsammans verka för att vi ska ha en trivsam, 

inspirerande och attraktiv arbetsplats. Våra anställda kommer att delta på fortbildningar både internt och 

externt.   

Vi kommer i början på året att rekrytera en ny vaktmästare. Moa kommer att vara delvis tjänstledig för att 

genomföra klart utbildningen till Svensk Ridlärare level II. 

HÄSTAR   

Vi kommer fortsätta att lägga värdefull tid på våra hästar. Att sjukgymnastisera, vidareutbilda och skola våra 

hästar gör att de blir hållbara och trevliga för våra elever att rida på. Vi planerar att ha 29 hästar i verksam-

heten, varav några av dessa är yngre och inte går fullt. En ny häst ska köpas in med pengarna från insam-

lingen som våra medlemmar gjorde 2022. En av de nuvarande hästarna kommer att säljas, vilken det blir och 

när får tiden utvisa.   

Vi väntar 2 föl i vår, och hoppas kunna seminera 2 ston igen. 

VERKSAMHET   

Då vi startar året med färre elever än väntat kommer fokus att vara att locka fler till ridskolan, genom olika 

evenemang – till exempel öppet hus. Målsättningen är att ha runt 400 uppsittningar/vecka, och att de flesta 

av hästarna som deltar på extra kurser och klubbtävlingar med mera blir bokade. 

TÄVLING 
Vi kommer arrangera fem dressyrtävlingar med totalt nio tävlingsdagar och fem hopptävlingar med totalt 16 

tävlingsdagar. Vi kommer för första gången arrangera trestjärnig dressyrtävling på sommardressyren vecka 

27. Det kommer då vara klasser upp till och med Intermediere 1. 

Vi ska försöka skapa en “Tävlingsgrupp” där ambitionen är att få fler att ta mer ansvar och hjälpa oss 

koordinatorer att arrangera tävlingar. Vi hoppas även kunna få hjälp med att ordna funktionärer till 

tävlingarna genom denna grupp. 

Vi har tagit fram en enkät som ska skickas ut till de som varit hos oss och tävlat. Syftet är att få feedback på 

vad som är bra och vad som är mindre bra för att kunna förbättra oss ännu mer. 



 

 

Vi har anmält lag till vårens division 1 och 3 ponnyhoppning och ridhästhoppning, samt division 3 

hästdressyr. 

SPONSRING 
Sponsorgruppen ska under året fokusera sitt arbete på att hitta fler sponsorer för att hjälpa upp det 

ekonmiska läget.  

• Skicka två nyhetsbrev till klubbens sponsorer   

• Ragga nya sponsorer, vårda och behålla de befintliga sponsorerna   

• Undersöka möjligheterna för att leasa en B-korts bil som kan ersätta föreningens transport  

UTHYRNING 
Hyra ut anläggningen löpande under året så mycket som möjligt utöver ordinarie verksamhet. Hitta någon 

som kan vara ansvarig för uthyrningsverksamheten.  

ANLÄGGNING 
2023 siktar vi på att det blir ett bra år för HARK och anläggningen, vi måste vrida och vända på alla stenar då 

vi har en otroligt tuff budget. Men vi inser också att anläggningen och hästarna är det viktigaste vi har, så det 

är så klart ett prioriterat område.  

Mål under året är att bli fler i anläggningsgruppen och få bättre deltagande på arbetsdagar. För att underlätta 

deltagande ska gruppen bestämma en återkommande tid varje vecka där träffas och gör saker. Det är 

mycket roligare att göra saker tillsammans!  

• Få klart allt kring lösdriften såsom stängsel och ligghall  

• Försöka komma bort från akuta behov, till mer förebyggande (ganska ambitiöst mål)  

• Fortsätta arbetet kring energibesparande åtgärder  

• Se över bevattningslösningar för att minska vattenförbrukningen  

• Fortsätta underhålla och ordna med diken för att ha en fungerande dränering.  

• Hjälpa till med barackrenovering  

• Påbörja arbetet med ridslingan  

• Renovera upp domarvagnen samt vattenvagnen  

• Och som vanligt allt annat som händer och sker på anläggningen, tävlingar, småfix, plogning, sandning,, 

sladdning, skötsel av hagar och övriga ytor och så vidare  

Vi ser även fram emot ett bra samarbete med vår nya vaktmästare, då den rollen just nu bara är 50% 

kommer det krävas bra samordning. 

UNGDOMSSEKTION 
HARKUS plan för kommande år är att genomföra och utvärdera den nya modellen för styrelsen. Vi vill därför 

ha teambuilding både för styrelsen och för styrelsen tillsammans med ledargruppen för att stärka 

gemenskapen. Vi vill också fortsätta att anordna aktiviteter ca 1 gång i månaden, och ibland extra aktiviteter. 

Målsättningen är också att hålla fler kostnadsfria aktiviteter för att fler ska ha möjlighet att delta. Planer för 

renovering av barn- och ungdomsrummet finns och kommer inledas i samband med årsmötet. 

MEDLEMSKOORDINATORER 

Klubbkläder  

Fortsätta samordna möjligheten för klubbens medlemmar att köpa klubbkläder i rätt färg och med klubbens 

logga.  



 

 

Medlemskoordinatorer  

Här är en plan för år 2023:   

• Genomföra Hark gala 21/1  

• Utvärdera galan   

• Göra en tydlig checklista inför 2024 års gala  

• Genomföra 4 Harkevent  

o 18/3 event 1   

o 9/6 event 2   

o augusti, event 3  

o december, event 4  

• Medlemsresa till SIHS    

• Fortsätta med kvartalsmöten   

• Möte med tävlingskoordinatorerna och Malin J för att planera hur vi på bästa sätt ska samarbeta för att 

nå ut till våra medlemmar   

INTERIÖR 
• Måla fräscha upp tvättstugan i gamla stallet  

• Bygga om duschen i gamla stallet till städskrubb och städförråd (påbörjat)  

• Rensa klart på vinden  

• Måla fräscha upp tvättstugan i gamla stallet  

• Fixa iordning barackerna för uthyrning 

• Planerar 4 fixardagar under året tillsammans med anläggning och medlemskoordinatorer för att öka 

antalet deltagare   

• Annat stort och smått 

WEBB 

Webb   

Under året ska vi fortsätta att utveckla webben vidare så att vi kan börja utnyttja lite mer digitala tjänster 

såsom formulär för att anmäla sig som funktionär på tävlingar. Planeringen för detta kommer att ske vartefter 

behov uppstår.   

IT   

Avsluta installationen av fiber till anläggningen.    

FÖRSÄLJNING 
Planen är att fortsätta sälja produkter från Folkspel (bingolotter, julkalendrar och skraplotter). Främst är det till 

uppesittarkvällarna vid påsk, jul och nyår som säljer bra. 

Vi letar efter produkter som är lättsålda och användbara. Vi tar gärna emot tips om det är någon som har 

idéer.  

Vi planerar att även i år stå på julmarknaden för att sälja bland annat bingolotter och marknadsföra Hallsta 

Ridklubb. 


